
 

 
PROPOSTA DEL GRUP MUNICIPAL DE MR, PER TAL D'ELABORAR UN ESTUDI 

PER REPLANTAR ARBRES A LA POBLACIÓ. 

 

 
Sotmès a votació per la Presidència el dictamen de la Comissió Informativa de Promoció 

Econòmica, Hisenda i Gestió Municipal, i Especial de Comptes següent, s'aprova per 

unanimitat dels assistents (8 PR-PSC-CP, 2 CM, 1 LRXXI-ARA PL, 1 FR-MTE-C, 4 ERC-

AC i 1 mR): 

 
Fets 

 
1. El grup municipal Més Ràpita, durant aquests passats dies d’estiu amb tanta calor, 

hem comprovat la gran falta d’espais amb ombra per tota la població. La Ràpita sempre 

ha disposat d’una bona quantitat d’arbres que proporcionaven aquesta ombra que tanta 

falta ens fa ara. 

 
2. Des del nostre grup municipal, sempre hem estat damunt del tema, preguntant 

diverses vegades durant la passada legislatura a l’anterior govern municipal, més 

concretament a la regidoria de Medi Ambient. Vam preguntar el perquè tallar els arbres 

un darrere l’altre. La seva resposta sempre va ser que la majoria estaven morts i sinó, 

que se estaven morint. Davant d’aquesta situació també vam preguntar en reiterades 

ocasions que quan en plantarien de nous. Ens van respondre que a l’hivern, però amb 

aquets interval de temps, desprès de les eleccions, el govern municipal va canviar de 

color. 

 
3. La resposta del regidor de Medi Ambient en aquell moment va ser: “l’arbrat viari és una 

gestió complexa i en el seu dia, a nivell tècnic es va fer una mala selecció del tipus 

d’espècie, perquè cada carrer i cada zona de la Ràpita tenen unes característiques i 

necessitats d’una determinada espècie d’arbre. Els tècnics de parcs i jardins ho estan 

gestionant per tornar a plantar-ne”. I així ens vam quedar sense cap mena d’ actuació fins 

a dia d’avui. 

 

4. Segons el nostre estudi fet a peu de carrer, concretament al carrer Sant Josep falten 

27 arbres, a l’Avda. Catalunya en falten 24 i al carrer Sant Isidre també en falten 24. Això 

només als principals. 

 
5. Considerem que els arbres donen molta vida, els arbres ens proporcionen el oxigen 

que la combustió dels cotxes ens elimina, a més, ens proporcionen una ombra molt 

necessària en els dies de molta calor. La seva absència dona una visió de poble dur i 

sense vida. 

 
6. D'acord amb la proposta de resolució formulada pel grup municipal de mR. 

 
7. D'acord amb el dictamen de la Comissió Informativa de Promoció Econòmica, Hisenda 

i Gestió Municipal. 

 
Fonaments de dret Article 

 
1. Article 106.1 del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós 



de la Llei municipal i de règim local de Catalunya. 

 
En conseqüència, s'ACORDA: 

 
1. Que l’actual regidor de Medi Ambient i el conjunt del govern municipal si així ho 

consideren adient, facin un bon estudi d'aquesta necessitat que no pot esperar més. 

 
2. Que desprès de l’estudi, es tornin a replantar arbres als carrers indicats, que en el seu 

moment estava previst fer aquesta actuació. 

 
Règim de recursos 

 
Si es vol impugnar aquest acord, que posa fi a la via administrativa, procedeix interposar 

recurs contenciós administratiu davant el Jutjat Contenciós Administratiu de Tarragona, 

en el termini de dos mesos a comptar de l'endemà de la seva notificació. 

 
Alternativament i de forma potestativa, es pot interposar recurs de reposició davant el 

mateix òrgan que l’ha dictat, en el termini d’un mes a comptar de l'endemà de la seva 

notificació. 

 

 


